
Protokoll  Fotö  Öråd  2020-10-28  
	  

Närvarande:,  Magnus,  Sigbritt,  Johannes,  Christina,  Bengt,  Bosse  
På  telefon:  Johan,  Elisabeth.  (Försöket  att  koppla  upp  Bert  misslyckades)  
	  

1.   Ordförande  Magnus  öppnade  mötet  och  hälsade  välkomna.  
  

2.   Sekreterare:  Bosse,  Justeringsmän:  Sigbritt  och  Magnus  
Övriga  frågor:  Tillgänglighet  av  ambulans  i  kommunen  ifrågasatt  
  

3.   Isak  Jörnestrand  avgår  från  Styrelsen  på  egen  begäran.  
  
  

4.   Uppföljningspunkter  
  

a.   Igenläggning  av  diket  utmed  Korsviksvägen  23    
  
Kommunen  är  kontaktad,  de  har  besiktigat  och  återkommer.  
  
  

b.   Hembygdsinventering  hus  &  båtar  
  
Arbetsgruppen  fortsätter  med  hopp  om  att  presentera  ett  utkast  till  nästa  
årsmöte.  Förslag  till  gruppen  kom  upp  på  mötet  att  få  med  hamnarna,  
vadbinderier,  ishus,  mekanisk  verkstad,  bron/färjan  och  ö-måls  lexikon,  
historiska  händelser  mm.    
Planen  är  att  presentera  ett  utkast  på  årsmötet  och  vara  tryckt  under  2021  
  

c.   Bastun  vid  Ussholmen  
  
Projektet  fortskrider  med  fler  inlagor  till  byggnadsnämnden.  
  

d.   Badstege  inlämnad  för  reparation  
  

5.   Regelverk  för  parkering  i  Kilen  
  
Styrelsen  diskuterade  parkeringssituationen  i  Kilen  och  beslutade  om  följande  
förtydligande.  
Samhällsföreningen  arrenderar/förfogar  över  hela  parkerings/uppställningsområdet  i  
Kilen  förutom  landremsan  omedelbart  till  söder  om  utlagd  gräns  närmast  vattnet  samt  
vägremsan  öster  om  Stora  Vägen.  
  
Följande  regler  gäller  för  området:  
Området  väster  om  områdets  mittavdelare  är  märkta,  numrerade  platser  avsedda  för  
långtidsuthyrning  där  typ  av  uppställningsobjekt,  hyresnivå,  hyrestid  mm  regleras  i  
avtal  med  samhällsföreningen.  
Området  öster  om  områdets  mittavdelare  bort  till  Stora  vägen  är  avgiftsfri  och  avsedd  
för  korttids-  och  tillfällig  parkering  av  personbilar.  Husvagnar,  husbilar,  båtvagnar,  
släpkärror  och  avställda  fordon  får  inte  stå  inom  detta  område.  
  
Styrelsen  beslutade  vidare  att  utreda  möjligheten  att  skapa  några  ytterligare  platser  
för  långtidsuthyrning  inom  det  östra  området  för  att  möta  ökad  efterfrågan.  



  
6.   Information  från  föreningarna  

  
Skolan:  Ingen  rapport  
  
Sion:  Ny  pastor,  Tim  Nådevik  
  
FGIF:  Har  godkänt  att  markera  vandringsled  på  FGIF´s  tomt.  (Leden  runt  Tån)  
  
Hamnen:  Markutredning  skall  göras  innan  10  nya  sjöbodar  kan  byggas  i  gamla  
hamnen.  
  

7.   Övriga  frågor  
  
Tillgänglighet  av  ambulans  i  kommunen  ifrågasatt.    
En  skrivelse  som  belyser  situationen  med  tillgång  till  ambulans  görs  till  Ö-samrådet  
före  2  november  
  

8.   Mötet  avslutas,    
  
Ordförande  tackar  deltagarna  och  nästa  möte  bokades  till  torsdagen  den  26  
november  19.00  Truckgaraget  
  
Fotö  2020-10-28  
  
  
Bosse  Johansson  
  
  
Justeras  
  
  
Sigbritt  Oscarsson      Magnus  Jonasson  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  


